
 

 
 

Vught, 8 november 2017 

 
 
 

Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Vught 

Betreft: Schriftelijke vragen PvdA-GroenLinks inzake de gymlocatie voor basisschool De 

Springplank 
 

 

Sinds het schooljaar 2015/2016 gymmen de leerlingen van basisschool De Springplank tijdelijk 

in de voormalige tuinbouwschool aan de Irenelaan. Zij waren hier onder andere toe 

genoodzaakt omdat de voormalige gymlocatie Ouwerkerk niet meer beschikbaar was. Afspraak 

was dat deze oplossing voor drie jaar zou zijn1. Nu blijkt echter dat met ingang van 1 januari 

2018 de leerlingen ook hier zeer waarschijnlijk niet meer terecht kunnen. Dit vooruitzicht baart 

PvdA-GroenLinks zorgen. Immers, (goed) bewegingsonderwijs is cruciaal. Kinderen leren 

tijdens die lessen goed te bewegen en krijgen mee hoe leuk sporten is. Zij krijgen een actieve 

en gezonde leefstijl aangeleerd. Doel zou moeten zijn iedere basisschoolleerling minimaal twee 

lesuren bewegingsonderwijs per week krijgt. 

 

De fractie van PvdA-GroenLinks heeft hierover de volgende vragen aan het college: 

1. Er wordt gewerkt aan realisatie van een beweegzaal waar de gymlessen van de 

leerlingen van De Springplank in de toekomst kunnen plaatsvinden. Deze zou voor het 

schooljaar 2018/2019 gereed moeten zijn. Ondertussen heeft ook de aanbesteding van 
het pand aan de Irenelaan plaatsgevonden en is dit pand verkocht. 

 Wat heeft het college bij deze aanbesteding en verkoop afgesproken over het gebruik 

van de gymzaal door De Springplank? Kan dit gebruik doorlopen tot de beweegzaal 
gereed is? Zo nee, waarom niet? 

2. De gemeente is verantwoordelijk voor de huisvesting van scholen; daarnaast is in de 

huisvestingsverordening opgenomen dat een gymlocatie op maximaal 1000m 

hemelsbreed van een school mag liggen. Mocht het gebruiken van de gymzaal in het 

pand aan de Irenelaan binnenkort niet meer mogelijk zijn: 

 

Welke locatie heeft het college op het oog voor de gymlessen van De Springplank per 1 

januari 2018? 

 
3. Op basis van welke afweging(en) is het college tot deze locatiekeuze gekomen? 

Een andere tijdelijke oplossing die heeft plaatsgevonden de afgelopen jaren was het 
vervoeren van de leerlingen naar een verder weg gelegen gymlocatie. 

4. a) Is het met de bus vervoeren van leerlingen weer in beeld als tijdelijke oplossing voor 
het college? 

b) Zo ja, is het college met ons van mening dat deze oplossing ten koste gaat van de 

beschikbare gymtijd en dat dit een ongewenste situatie is? 

c) Wat zouden de kosten zijn voor het vervoeren van de leerlingen naar een elders 
gelegen locatie? En hoe vindt dekking daarvan plaats? 

 

In afwachting van Uw antwoord, 

 

Namens de fractie van PvdA-GroenLinks, 

                                                           
1 https://www.bd.nl/vught/drie-jaar-tijdelijk-gym-in-oude-tuinbouwschool-vught~a592f13b/ 
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